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CONCEPT JAARVERSLAG 2023 VITAP 

Op 23 maart 2023 vond de Algemene Ledenvergadering (ALV) plaats. Gastheer van de ALV was deze 

keer B&V Techniek. Aan het einde van de ALV gaf de brandweer een presentatie.  

In maart 2023 is ViTap wederom gecertificeerd voor het Keurmerk Veilig Ondernemen (KVO-b) voor 

de komende 3 jaar. In het kader van het KVO heeft ViTap in 2023 twee schouwronden georganiseerd. 

Helaas kon de evaluatiebijeenkomst naar aanleiding van de 1e schouw niet plaatsvinden, maar de 2e 

evaluatiebijeenkomst gelukkig wel. De werkgroep KVO bestaat uit afgevaardigden van de gemeente 

Oudewater, de brandweer, de politie, de BOA en ViTap. Eind 2023 is het de gemeente gelukt om te 

capaciteit van de BOA te vergroten, hierdoor is de BOA zowel aanwezig geweest bij de 2e schouw als 

bij de aansluitende evaluatiebijeenkomst. Het bestuur van ViTap stelt dit zeer op prijs. Het kost ViTap 

veel tijd en moeite om de politie en de BOA te laten participeren op het gebied van KVO.  

Over het algemeen waren er bij de schouwronden net als voorgaande jaren minder aandachtspunten 

dan voorgaande jaren, maar wederom bleken sommige hardnekkig. Om er maar een paar te 

noemen: verrommeling op voorterreinen, de vele door autobedrijven op straat geparkeerde auto’s 

en het slechte asfalt. Ook is wederom gesproken over de bebording, deze is ondanks alles nog steeds 

niet in orde. De gewijzigde APV is juni 2023 goedgekeurd door de raad. De verwachting is dat begin 

2024 de nieuwe bebording op de vrachtwagenparkeertereinen geplaatst zal worden.  

Op 24 mei 2023 was Avant Accountants op verzoek van ViTap gastheer voor de jaarlijkse 

samenkomst van diverse college-, raads- en forumleden en daarnaast ook vertegenwoordigers van 

OV-Oudewater en LTO, en natuurlijk ViTap. Door corona was het inmiddels alweer een paar jaar 

geleden dat genoemde aanwezigen in dit verband bij elkaar kwamen. Het thema van de avond was 

deze keer: “Tappersheul over 30 jaar”. Voor de volgende bijeenkomst in 2024 zal OV-Oudewater de 

organisatie op zich nemen. 

De informatieve ViTap-bijeenkomst ging deze keer over veiligheid en werd gehouden op 6 november 

2023. De bijeenkomst werd georganiseerd door ViTap samen met OV-Oudewater en de gemeente 

Oudewater. Het thema was deze keer: Ondermijning in Oudewater. De avond stond onder leiding 

van Platvorm Veilig Ondernemen Midden Nederland. Naast de ruim 48 aanwezige mensen gaven ook 

de wijkagenten acte de présence. Zij vertelden waar je allemaal op moet letten om ondermijning te 

herkennen én te voorkomen. Al met al was het een geslaagde avond. 

ViTap heeft via Stedin de melding ontvangen dat een deel van Tappersheul een netcongestie heeft. 

Uitbreiding en verzwaring van de stroomaansluiting is hierdoor nu niet mogelijk. ViTap is in overleg 

met de gemeente en Stedin hoe we dit kunnen aanpakken. Voor Tappersheul 3 kan een bedrijf nu 

maximaal een 3x80 A aansluiting krijgen. Vanaf 1 januari 2024 is het mogelijk om een variabele 

aansluiting aan te vragen, zelfs tot 3x250 A. Er zal dan tussen 16.00 en 20.00 uur geknepen worden in 

de toevoer. 

Eind 2023 loopt het convenant camerabewaking af. ViTap en de gemeente Oudewater hebben 

gedurende het jaar veelvuldig contact gehad over de verlenging van dit convenant. Begin 2024 zal 

het nieuwe convenant ondertekend worden.  

Het groenonderhoud dat ViTap heeft overgenomen van de gemeente loopt goed. ViTap is zeer 

tevreden over de samenwerking met Ferm Werk. 

ViTap heeft in 2023 namens de leden 57 meldingen gedaan bij het meldpunt de gemeente. De 

gemeente heeft hierop in de meeste gevallen adequaat gereageerd. Verder is ViTap voor de 
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gemeente gesprekspartner wat betreft het nieuwe bestemmingsplan en de revitalisering die 

binnenkort gaat plaatsvinden. Hiertoe heeft ViTap een commissie revitalisering in het leven 

geroepen. Deze commissie bestaat uit: Piet Six, John Rietveld, Hans Sluijs, Johan Goudriaan en Fred 

van Schaik. Een belangrijk aandachtspunt in de revitalisering zal zijn het verbeteren van de 

fundatieondergrond van de wegen en het vervangen van het asfalt. Inmiddels ligt het huidige asfalt 

er al weer meer dan 6 jaar. De conditie van het asfalt is in 2023 nog verder verslechterd. De 

gemeente moet regelmatig gaten in het asfalt repareren. Het bestuur voert nog steeds de druk bij de 

gemeente op om het opnieuw asfalteren van Tappersheul voorrang te geven en niet verder uit te 

stellen. Het lijkt erop dat hiermee in 2024 een aanvang gemaakt zal worden.  

Ook in 2023 heeft de Raad van State met betrekking tot Tappersheul 3 geen uitspraak gedaan. Het 

blijft afwachten. Het is een feit dat verschillende ondernemers door dit uitstel in de problemen 

komen. Helaas kan ViTap hier niets aan doen en verwijst hen naar de gemeente.  

De vereniging kent in dit jaar een driekoppig bestuur, bestaande uit Fred van Schaik (voorzitter), 

Johan Goudriaan (secretaris en PR) en Bas van Dam (penningmeester). Het bestuur wordt 

secretarieel ondersteund door Diana Verburg. 

Het bestuur heeft periodiek (1 x per 2 maanden) overleg met de gemeente, in de persoon van 

Laurens Potman. De wethouder met wie ViTap in contact stond, was de heer Ivo ten Hagen, hij was 

de opvolger van mevrouw Teunissen. Helaas is ook hij aan het einde van 2023 alweer vertrokken. Hij 

wordt opgevolgd door mevrouw Bernadette Schomaker.  

Inmiddels heeft ViTap de benodigde ledenlijst van de gemeente ontvangen, helaas zonder 

bedrijfsnamen. Volgens de gemeente is zij niet bevoegd conform de AVG om deze gegevens aan te 

leveren. ViTap blijft echter van mening dat zij als vereniging dient te weten wie haar leden zijn.  

De leden van ViTap zijn dit jaar regelmatig geïnformeerd over de voortgang van de activiteiten 

middels nieuwsbrieven en mededelingen (zowel digitaal als op papier). Op de website kunnen de 

leden alle informatie terugvinden.  
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